
 

Protokoll styremøte Troms og Finnmark idrettskrets 

Møte: Nr.7/2022-24 

Dato/tid: 11.februar 2023, kl.10:00-16:30 

Sted: Alta 

Til stede: Geir Knutsen, Inger Lise Brones, Andre Lind, Lisell Bang, Odd Martin 
Holsbøe, Torkjell Johnsen, Jan-Harald Jansen,  

Frafall: Lise Nytrøen, Henriette Bismo Eilertsen 

 

Saksliste: 
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Sak 52/22-24  Handlingsplan TFIK 2023 

Sak 53/22-24  Budsjett TFIK 2023 

Sak 54/22-24  NIF Tingutvalgsrapport 

Sak 55/22-24  Strømming i norsk idrett 

Sak 56/22-24  Evaluering av soneorganisering av idrettsråd 

Sak 57/22-24  Sak fra NUI – Norsk idretts ungdomsutvalg 

Sak 58/22-24  NIF innspill til ny anleggsstrategi 2023 

Sak 59/22-24  Status Fremtidskvelder 

Sak 60/22-24  Status Solidaritetsfond  

Sak 61/22-24  Status vedtak idrettspolitiske saker 

Sak 62/22-24  Ref møte med Finnmark fotballkrets 

Sak 63/22-24  IH Lakselv 

Sak 64/22-24  Referat fra møter i IKSU og NIF 

Sak 65/22-24  Hendt siden sist 

Sak 66/22-24  Eventuelt 

 

Beslutningssaker 

Sak 49/22-24  Godkjenning av innkalling og saksliste 

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes. 

 

Sak 50/22-24  Regnskapsrapport pr.31.12.2022 

Gjennomgang av regnskapsrapport. Denne viser overordnet at vi vil få et overskudd på ca kr.300.000. 

Forbehold på at alle pensjonskostnader er kommet med. Underskudd på kr.249.000 for OLT nord 

dekkes av deres andel av egenkapitalen. 

Vedtak: Regnskapsrapport for TFIK og OLT NN 2022 tas til etterretning. 



 

Sak 51/22-24  Årsberetning TFIK 2022 

Årsberetning TFIK 2022 gjennomgått. 

Vedtak: Forslag til årsberetning godkjennes. Offisielle regnskapstall legges inn når de er klar. Styret 

vedtar og signerer årsberetningen og regnskap på styremøte 27.mars. 

 

Sak 52/22-24  Handlingsplan TFIK 2023 

Handlingsplan TFIK 2023 gjennomgått på møtet.  

Fremtidskvelder i 30 kommuner prioriteres som et viktig tiltak for å øke frivillige og aktiviteten i 

idretten. For styret er saker til Idrettstinget og fylkes- og kommunevalget de største sakene i år. 

Detaljerte planer for høsthalvåret er ikke klar ennå. Høsten vil preges av at vi skal forberede og 

gjennomføre ekstraordinære idrettskretsting for å dele oss opp til TIK og FIK. Vedtak på Idrettstinget 

3.juni må gjøres før formelle prosesser iverksettes.  

Vedtak: Handlingsplan for TFIK 2023 vedtas. Denne oppdateres med planer for høsten på et senere 

tidspunkt. 

 

Sak 53/22-24  Budsjett TFIK 2023 

Gjennomgang av budsjett med ei total ramme på 15,6 millioner for TFIK og 4,6 millioner for OLT 

nord. 

Vedtak: Budsjett TFIK og OLT NN 2023 vedtas. Det gjøres eventuelle budsjettregulering etter 

tildelinger fra fylkeskommunen er mottatt. 

 

Sak 54/22-24  NIF Tingutvalgs rapport 

NIFs rapport fra tingutvalget ble gjennomgått. Saken vil bli diskutert i løpet av våren. 

Hovedpunktene for endringer er følgende: 

Forslag til ny overordnet modell for representantfordeling på Idrettstinget: 

• Idrettskretser: 75 representanter – med krav til sammensetning av delegasjoner  

• Særforbund: 105 representanter – med krav til sammensetning av delegasjoner  

• Idrettsstyret: 13 (+ IOC) representanter 

• Utøvere: 3 representanter  

• Totalt: 196 (197) 

 

Forslag til endring av idrettskretsdelegasjonenes sammensetning:  



• Der en idrettskretsdelegasjon er på fire eller flere representanter, skal maksimalt 50% av 

delegatene komme fra idrettskretsens sittende styre på tidspunktet for Idrettstinget.  

• Der en idrettskretsdelegasjon er på fire eller flere representanter bør delegasjonen ha minst én 

representant fra idrettsråd.  

• Der en idrettskretsdelegasjon er på fire eller flere representanter, skal minst en av delegatene pr. 

31. desember det år Idrettstinget avholdes, være under fylte 26 år. En representant i et 

idrettskretsstyre, som var under 26 år på valgtidspunktet, kan velges som tingrepresentant i henhold 

til dette kravet. 

 • Med tre idrettskretsrepresentanter på Idrettstinget, kan maksimalt to av disse komme fra det 

sittende idrettskretsstyret.  

• NIFs lov § 2-4 om kjønnsfordeling skal fortsatt ligge til grunn for sammensetningen av 

idrettskretsdelegasjonene.  

• Til grunn for den ovennevnte sammensetningen av idrettskretsenes delegasjoner, ligger NIFs lov § 

3-2 (1) c), som sier at representantene utover kretslederen må være valgt på idrettskretsting, 

eventuelt oppnevnt av styret, dersom idrettskretstinget ikke har foretatt et valg. 

Forslag til endringer av særforbundsdelegasjonens sammensetning (ved fire eller flere repr): 

De samme kulepunkt 1, 3, 5 og 6 som for IK (maks 50% fra styret, minst 1 under 26 år) 

Vedtak: Rapporten er gjennomgått. Styret vil diskutere saken frem mot Idrettstinget. 

 

Sak 55/22-24  Strømming i norsk idrett 

Se brev fra NIF ang strømming i norsk idrett og avtale mellom MyGame og 6 særforbund. 

Se særskilt årsaken til at NIF vurderte det som viktig å regulere strømming av idretten med vedtatte 

regler, med aldersgrense på 15 år og mulighet for å reservere seg. 

Debatten i media har tatt av i denne saken. Hovedsakelig fordi mange mener at idretten bør være en 

arena fritatt for strømming og de mulige negative konsekvenser det kan medføre for unge 

mennesker. Det er viktig at vi i idretten har fokus på hensikten i saken, som er å regulere strømming 

for breddeidretten slik at dette ikke gjøres uten regelverk og innenfor ei trygg ramme. 

Vedtak: TFIK slutter seg til NIFs vedtak der strømming av breddeidretten under 18 år er satt på vent, 

og der det er igangsatt prosess for gjennomføringen av evalueringen/erfaringsgjennomgangen av 

strømming i ungdomsidretten. 

 

 

Sak 56/22-24  Evaluering av soneorganisering av idrettsråd 

Gjennomgang av administrasjonens evaluering av idrettsrådsarbeidet i TFIK. 

Forslag til vedtak:  

Troms og Finnmark idrettskrets fortsetter med soneorganisert idrettsrådarbeid, der en vektlegger 

systematisk oppfølging i form av idrettspolitisk arbeid. Idrettskretsen oppfordrer idrettsrådene til å 

arbeide for «idrettens dag i kommunestyret» samt invitere til årlige «medlemsmøter» og bistår i disse 

møtene om det er ønskelig.  

Ordningen med soneveileder i hver sone opphører, men de som har innehatt disse rollene oppfordres 

til å fortsette som kurslærere og honoreres for tiltak som gjennomføres.  



Avtalen om MS365 opphører. Idrettsråd som ønsker å knytte seg på som bruker av idrettskontor (hos 

Norges idrettsforbund) kan søke om tilskudd til dette hos idrettskretsen.  

 

 

Sak 57/22-24  Sak fra NUI – Norsk idretts ungdomsutvalg 

TFIK har mottatt brev fra NUI om forslag om å opprette et ungdomsutvalg for norsk idrett.  

Adm har utfordret vårt nettverk for unge ledere til å gi oss innspill i saken. 

Vedtak: TFIK støtter forslaget fra NUI at saken behandles på idrettstinget med forslag om ei 

utredning.  

 

ORIENTERINGSSAKER 

 

Sak 58/22-24  NIF innspill til ny anleggsstrategi 2023 

Gjennomgang av idretsstyrets innspill til ny nasjonal anleggsstrategi og innretning av spillemidler til 

anlegg. NIF foreslår i dette høringsinnspillet til regjeringen at de vedtatte strategisk viktige anleggene 

får 40% tilskuddssats av normal anleggskostnad, i tillegg til Nord-Norges tillegget og 

pressområdetillegget. Pressområdetillegget foreslås også å økes fra 15% til 30%.  

Vi har fått gjennomslag på de fleste anleggene vi har spilt inn på de strategisk viktige anleggene, med 

unntak av de to ishallene i Kirkenes og Harstad.  

 

Sak 59/22-24  Status Fremtidskvelder 

Gjennomgang av konseptet og gjennomføringen av Fremtidskveld. Mål og hensikt er å rekruttere 

flere frivillige og øke idrettsaktiviteten. Vi har vektlagt å rekruttere ungdommer til å møte, samt repr 

fra kommunen. Adm og i samarbeid med nettverket for Unge ledere, samt klubbveileder Lisell har 

gjennomført følgende Fremtidskvelder: Båtsfjord, Hammerfest, Gratangen, Karlsøy, Dyrøy, Vardø, 

Lavangen.  

Vi har videre avtaler i februar med: Lyngen, Sørreisa, Gamvik, Karasjok, Kautokeino. 

Jobber med å lande avtaler med følgende i mars og april: Kvæfjord, Tjeldsund, Hasvik, Sør-Varanger, 

Tana, Ibestad, Kvænangen, Lebesby, Loppa, Måsøy, Nordkapp, Porsanger, Salangen, Skjervøy. 

 

Sak 60/22-24  Status Solidaritetsfond  

Adm har gjennomført informasjonsmøte for idrettslag om Solidaritetsfond. Info er lagt på nettsiden 

vår. Vi opplever stor interesse og behov fra idrettslag. Adm følger opp søknadene fra idrettslagene og 

er i gang med tildelinger.  

 

Sak 61/22-24  Status vedtak idrettspolitiske saker 

Følgende saker settes i gang i løpet av våren: 



• Tilleggsforslag i sak anleggsplan: «I arbeidet med å redusere idrettslagenes kostnader ved 

bygging av idrettsanlegg, ber idrettstinget styret til å ta et initiativ ovenfor kommunene om 

det er mulig å tilby kommunale lånegarantier slik at som gjør det mulig å søke lån enten i 

kommunalbanken eller KLP.». Sak legges inn som forslag for IR i Valg2023. 

• I sak 12 om Valg 2023 er delvis gjennomført, resten står på HP2023.  

• I sak 37 Prosess utvidelse anleggsfond, konseptdokument er utarbeidet 

 

Sak 62/22-24  Ref møte med Finnmark fotballkrets 

Referat fra møte med Finnmark FK fredag 10.2 

 

Sak 63/22-24  IH Lakselv 

TFIK har fått en henvendelse fra eiendomsselskapet Amentum Eiendom AS ved Nils Ch Weel som er  

eier 90% av Torgsenteret Lakselv. TFIK eier 10%. De ønsker å kjøpe TFIKs andel. 

Vi har gitt følgende svar: 

Troms og Finnmark idrettskrets er i en prosess der vi sannsynligvis blir delt opp igjen til de 

opprinnelige Troms idrettskrets og Finnmark idrettskrets, gjeldene fra 1.1.2024. 

Det vil da bli nye Finnmark idrettskrets som er eier av seksjonen i Torgsenteret Lakselv.  

Det er nok ikke aktuelt for nåværende styre i Troms og Finnmark idrettskrets å ta stilling til et 

eventuelt salg av eiendommen. Det vil i så tilfelle være en sak et nytt styre til Finnmark idrettskrets vil 

kunne behandle. 

 

Sak 64/22-24  Referat fra møter i IKSU og NIF 

• Presentasjon fra Åpen time 20.1.22 

• Ref fra kretsledermøte 240123 

• Ref fra NIF-møte med IK og SF 31.1 ang idrettsdeltagelse fra RUS og Belarus og IOCs prosess 

og norsk idretts standpunkt. Det er full enighet hos NIF, IK, SF for og fortsatt mene at utøvere 

fra RUS og Belarus ikke skal få delta i internasjonale konkurranser utenfor RUS og Belarus. 

• Ref møte med KUD og fylkeskommunen 5.1 

 

Sak 65/22-24  Hendt siden sist 

• 5.1, Tromsø: møte med KUD, fylkeskommunen og friluftsorganisasjoner, Innspill ang 

spillemidler til idrettsanlegg: Geir, Sylvi, Magnus 

• 21.1, Tromsø. Møte med stortingsrepr fra Sp: Inger Lise, Magnus 

• 30.1, teams: styremøte BSCN: Geir, Sylvi 

• 3.2, Bardufoss: styremøte Bardufosstun AS: Inger Lise, Jan Harald, Sylvi 

• 4.2, Kirkenes, Finnmark Fotballkrets ting: Geir 

• 10.2, møte med Finnmark Fotballkrets: Geir, Sylvi, Marit 

• 10.2, møte med Altaparken: Geir, Torkjell, Lisell, Sylvi, Marit 

 



 

Sak 66/22-24  Eventuelt 

• Referat fra Seminar på Idrettsgalla, om prosjektet gatelag i fotball og hvordan idretten tar et 

viktig samfunnsansvar for sårbare målgrupper. 

Styret diskuterte om det er aktuelle områder innen idrettens samfunnsansvar som vi som 

idrettskrets kan utrede som aktuelle for vårt område. 

 

Vedtak: Orienteringssaker tas til etterretning. 

 

Sylvi Ofstad, ref. 


